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SLOVENSKO: Podpredseda parlamentu a líder SNS Andrej Danko avizuje riešenie, týkajúce
sa minimálnych dôchodkov. Predstaviť ho chce na koaličnej rade, keď sa bude tvoriť
rozpočet. Uviedol to v relácii RTVS Sobotné dialógy v nadväznosti na diskusie o novom
nastavení minimálnej mzdy, ktoré presadzuje minister práce Erik Tomáš (Hlas-SD).
Predseda poslaneckého klubu opozičného PS Martin Dubéci v prvom rade apeluje na
rozpočtové vyčíslenie dosahov opatrení.

Danko je presvedčený, že s Tomášom nájdu v téme minimálnej mzdy i minimálneho dôchodku
kompromis. Chce, aby sa zmeny prijímali spolu. „Máme riešenie, ktoré ho prekvapí,“ povedal.
Načrtol, že minimálny dôchodok chcú rozlišovať u ľudí nad 85 rokov, ktorí si už nevedia zarobiť a
potrebujú ho mať aspoň na nejakej úrovni, aby si vedeli platiť domov dôchodcov. „My môžeme
kategorizovať dôchodcov, to nemusí byť plošne,“ doplnil.

Dubéci hovorí o slede nápadov, ktoré majú obrovské vplyvy na rozpočet. „Minister práce a potom
ďalší koaliční partneri strieľajú sumy, ktoré idú do stámiliónov,“ poukázal s tým, že potrebné je
vyčísliť dosahy. Chýbajú mu opatrenia pre hospodársky rast a rozvoj ekonomiky. K zvyšovaniu
dôchodkov či minimálnej mzdy by uvítal širokú odbornú diskusiu.

Rušenie RTVS pôjde pred Súdny dvor

Dubéci tiež avizuje, PS sa chce pre zákon o zrušení RTVS obrátiť na Európsky súd pre ľudské práva.
Dôvodom je podľa neho nesúlad zákona s európskymi predpismi, ako aj porušenie princípov právnej
istoty. Dubéci skritizoval, že zákon, ktorý má mať účinnosť od 1. júla, stále nie je podpísaný
prezidentom SR, čo podľa neho môže byť problémom.

Protest zamestnancov RTVS

Danko v diskusii uviedol, že je v rukách prezidenta Petra Pellegriniho, kedy tento zákon podpíše a
nevidí v tom žiadny problém. Dubéci ďalej skritizoval postup vlády pri prijímaní lex atentátu, ktorý
podľa neho rieši nepodstatné veci na úkor problémov obyvateľov Slovenska. Podľa Dubéciho má
takýto zákon riešiť primárne bezpečnosť, a nie doživotnú rentu pre ústavných činiteľov. Odsúdil tiež
zásah zákona do zhromažďovacieho práva.

Danko tiež v relácii uviedol, že Slovenská národná strana sa chce naďalej uchádzať o pozíciu
predsedu NR SR. „Predseda Hlasu sa stal prezidentom a nastala nevyvážená situácia. Sme dosť
skúsení politici, aby sme si v lete sadli a dohodli si,” poznamenal s tým, že Hlas má v mnohých
veciach silnejšie pozície ako napríklad Smer. „Politický dlh tu je a my nájdeme kompromisy,” doplnil.

Podľa Danka je najdôležitejšie, aby sa prezident Pellegrini porozprával s premiérom Róbertom Ficom
a našiel sa v otázke predsedu NR SR kompromis. „Pre mňa je momentálne dôležité, že prijímanie

https://cz24.news/podpredseda-parlamentu-sr-a-lider-sns-andrej-danko-avizuje-kategorizovanie-dochodcov-a-riesenie-tykajuce-sa-minimalnych-dochodkov/
https://cz24.news/podpredseda-parlamentu-sr-a-lider-sns-andrej-danko-avizuje-kategorizovanie-dochodcov-a-riesenie-tykajuce-sa-minimalnych-dochodkov/
https://cz24.news/podpredseda-parlamentu-sr-a-lider-sns-andrej-danko-avizuje-kategorizovanie-dochodcov-a-riesenie-tykajuce-sa-minimalnych-dochodkov/
https://cz24.news/podpredseda-parlamentu-sr-a-lider-sns-andrej-danko-avizuje-kategorizovanie-dochodcov-a-riesenie-tykajuce-sa-minimalnych-dochodkov/


zákonov funguje. Všetky zákony sa prijali,” dodal. Dubéci skritizoval prístup vládnej koalície a
uviedol, že neriešia otázky ľudí, ale už tri mesiace sa nedokážu dohodnúť na novom predsedovi NR
SR.

Po odvolaní poslankyne Márie Kolíkovej (SaS) z postu predsedníčky výboru na kontrolu Slovenskej
informačnej služby je podľa Dubéciho výbor paralyzovaný. „Dnes jednoducho neexistuje systém
kontroly tajných služieb,“ upozornil. Nová nominácia je podľa neho na SaS, ktorej post patril. Danko
na otázku o nástupcoch odvolaných šéfov výborov povedal, že je právo opozície navrhnúť si mená.
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